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Vážení spoluobčané,

 věřím, že vánoční svátky jste prožili v klidu a pohodě se svými nejbližšími a do nového 
roku 2022 že jste vykročili ve zdraví, s elánem, nemalými předsevzetími a vytyčenými cíli. Bylo by 
špatné, abychom se od dobré nálady nechali odradit negativní vlnou a mediální masáží, která se 
na nás neustále valí ze sdělovacích prostředků.

 Dovolte, abych krátce zhodnotil uplynulý rok 2021 a nastínil plány pro rok 2022.  
V minulém roce se nám podařilo realizovat rekonstrukci hasičské zbrojnice, která představovala 
především výměnu starých vrat za nová, sekční – zateplená. Při té příležitosti proběhla také 
rekonstrukce elektrických rozvodů, istalace osvětlení, nových vstupních dveří, atp. Rekonstrukce 
naší hasičské zbrojnice bude částečně pokračovat i v tomto roce. Byla uzavřena smlouva na 
dodávku nového dopravního vozidla pro SDH Černožice. Na nákup tohoto vozidla jsme získali 
dotaci od MV GŘ HZS ve výši 450 tisíc Kč a další dotaci od Krajského úřadu pro Královéhradecký 
kraj ve výši 300 tisíc Kč. Vozidlo by mělo být dodáno nejpozději do konce října 2022.

 Máme vybraného dodavatele a podepsanou smlouvu o dílo na rekonstrukci 
multifunkčního hřiště u sokolovny. Dodavatelská firma by měla tuto rekonstrukci realizovat 
nejpozději do konce června 2022. Na tuto akci se nám podařilo zajistit dotaci od MMR ČR ve výši 
2 miliony Kč.

 V zahradě mateřské školky bylo pro  horké letní dny osazeno pro děti mlhoviště a pítko. 
V letošním roce plánujeme připravit výstavbu veřejného dětského hřiště s herními prvky v prostoru 
zahrady MŠ.  

 Provedli jsme renovaci a očistu chodníků na místním hřbitově. V prostoru před parkem  
u obecního úřadu jsme vyměnili původní nevyhovující nízké chodníkové obruby za vyšší palisádové, 
aby nedocházelo k neustálému přepadávání kamínků na chodník. V návaznosti na výkup pozemků 
od soukromého vlastníka v prostoru u loděnice jsme vybudovali zpevněnou komunikaci, která 
zajišťuje bezproblémový přístup k cyklostezce u Labe. 

 U parku v centru obce byla osazena nová plakátovací deska a u schodiště před KD bylo 
instalováno zábradlí. Byla vyspravena část obecních komunikací a opravy budou pokračovat  
i v letošním roce. Jedním z nejvýznamnějších projektů obce je v současnosti příprava stavebních 
pozemků v Čáslavkách. Předpokládáme, že v letošním roce by mělo dojít k vydání všech stavebních 
povolení potřebných pro realizaci těchto pozemků.   

 V uplynulém roce byly ukončeny komplexní pozemkové úpravy (část A) v okolí nové 
dálnice D 11. Současně byly záhájeny navazující KPÚ (část B). Při KPÚ dochází k novému 
uspořádání zemědělských pozemků, vznikají nové hranice pozemků, obslužné komunikace, 
interakční prvky či krajinná zeleň.

 V minulém roce byl dokončen a slavnostně zprovozněn dlouho očekávaný úsek dálnice 
D 11, Hradec Králové – Jaroměř. Zklidnění dopravy na státní silnici 33/I je zřejmé. Od ŘSD máme 
příslib, že plánovaná protihluková stěna podél dálnice u Černožic v délce 400 m by měla být 
instalována v letošním roce.

 Rád bych na závěr poděkoval všem zastupitelům a pracovníkům obecního úřadu, vedení 
a zaměstnancům ZŠ a MŠ za jejich odvedenou práci v nelehkém roce 2021.

 Do nového roku 2022 Vám všem přeji pevné zdraví, hodně štěstí, rodinné pohody, 
úspěchy v osobním i pracovním životě, veselou mysl a hlavně.... mějte se rádi.

Pavel Beránek   
starosta obce
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Nový školní rok 2021/2022 začal slavnostním 
zahájením. Naštěstí nám přálo počasí a tak mohl 
být nový školní rok zahájen venku před budovou 
školy za přítomnosti všech žáků, rodičů a hostů.

Naše nové žáky - prvňáčky přišli přivítat pan 
starosta s paní Dušátkovou z obecního úřadu  
a paní Jakoubková, bývalá ředitelka zdejší školy. 
Zahájení povinné školní docházky je vždy pro 
děti velikým svátkem, velikou událostí. A protože 
k svátku patří i dárečky, tak i naši noví školáci byli 
na památku obdarováni spoustou dárků - od paní 
Jakoubkové, od pana starosty, od naší školy i od 
Krajského úřadu Královéhradeckého kraje.

V letošním školním roce navštěvuje naši školu 
celkem 50 žáků. Žáci 1., 4. a 5. ročníku jsou v 
samostatných třídách, žáci 2. a 3. ročníku jsou 
spojeni do jedné třídy. Do 1. třídy letos nastoupilo 
celkem 12 žáků, z toho 4 děvčata a 8 chlapců.

Pedagogický sbor zůstal nezměněn, pouze  
do školní družiny nastoupila v říjnu na částečný 
úvazek ještě jedna nová paní vychovatelka.

Na začátku školního roku to vypadalo, že 
konečně začne škola fungovat v běžném režimu. 
Bohužel se tak nestalo a netrvalo dlouho a opět 
došlo k nárůstu výskytu onemocnění covid-19 a 
tato skutečnost opět  omezila chod naší školy.

Přes nepříznivou situaci stihli žáci 1., 2., 3.  
a 4. ročníku absolvovat plavecký kurz. Žáci 5. 
ročníku a žáci 3. a 4. ročníku, kteří v loňském 

roce nemohli dokončit kurz plaveckého výcviku, 
se zúčastnili pětihodinového intenzivního pla-
veckého kempu.

Na podzim uspořádala naše škola sběr kaštanů 
a sběr starého papíru. A v neposlední řadě 
stihli žáci školy absolvovat besedu o sovách  
i s názornými ukázkami těchto zajímavých 
nočních ptáků.

Měsíc listopad však už byl poznamenaný 
výskytem onemocnění covid-19 i v naší škole, 
kdy někteří žáci museli do karantény, musely 
se zrušit některé akce a ve škole se opět začalo  
s testováním žáků.

Základní škola

Přestože současná doba není příliš opti-mistická, 
doufejme, že se situace zlepší a že budeme moci 
prožít klidné a pohodové dny.

  Mgr. Zuzana Cabicarová
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Rok se s rokem sešel a zase tu máme nový 
letopočet. Loňský rok byl plný zvratů, Covid 
nám narušil naše plány. Zavřel nám školu, děti 
musely být doma a když už mohly chodit do 
školy, musely dodržovat protiepidemiologická 
opatření (nosit roušky uvnitř i venku, 
dezinfikovat si ruce, dodržovat rozestupy).  
S koncem školního roku jsme si všichni přáli, 
aby ten další školní rok už byl zase jako dřív. 
Bylo to pro všechny moc náročné.

V září si pro děti Žabák připravil opět celoroční 
hru s názvem Putování v čase. Nejdříve děti 
musely najít stroj času, který byl schovaný po 
částech na školní zahradě. Potom ho měly 
za úkol uvést do provozu a pak už jsme se 
pomocí stroje času mohli všichni přesunout 
do doby, kdy to všechno začalo. Tedy do doby, 
kdy vznikl svět. Pokusem s balonkem jsme 
si vytvořili velký třesk, z kartonu si vyrobili 

Školní družina
kosmickou raketu, nakreslili jsme sami sebe  
a mohli letět do vesmíru. K tomu nám pomohla 
píseň Raketou na Mars. Poznávali jsme 
planety naší sluneční soustavy, vyráběli ufony 
a naučili se písničku Mezi hvězdy. Vyrobili 
jsme si hvězdářské dalekohledy, povídali si  
o souhvězdích, hvězdách a znameních. 

Další zastávka v čase nás přesunula do doby 
dinosaurů. Z domova si děti přinesly knihy  
o dinosaurech. Dozvěděli jsme se, jak dinosauři 
vypadali, co jedli. Ze slaného těsta jsme si 
vyrobili dinosauří fosilie, dinosaury si nakreslili.
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Další zastávka byla u pirátů. Dozvěděli jsme 
se, jaká měli jména, kdo je to korzár, písnička 
Pirátská zněla ve družině každý den. Vyrobili 
jsme si pirátskou házecí hru z petlahve, 
zahráli si pirátské hry Potop loď, Seber poklad, 
Pirátské ostrovy. 

Od října máme novou paní vychovatelku Adélu 
Peterovou, dojíždí k  nám z  Lužan a děti si ji 
velmi oblíbily. Věnuje se myslivosti, dokonce 
nám do družiny přivezla opravdické jelení, 
daňčí parohy a srnčí růžky.

V období dušiček jsme vydlabali dýni, ozdobili 
malé i velké dýně, z vatových tyčinek vyrobili 
kostlivce, ze sádrových obvazů si vyrobili 
duchy a navštívili místní hřbitov. 

Za své snažení děti sbírají časové krystaly  
a spolupracují v týmech. Každý týden stroj času 
vydá dětem určený počet krystalů. Krystaly si 
každý tým uloží do sběrného pytlíku, tak mají 
všichni přehled, kolik který tým má krystalů.  
Na zdi máme tabulku, kde si vše zapisujeme. 
Tým, který bude mít na konci školního roku 
nejvíce nasbíraných krystalů, bude odměněn. 
Co to bude, je tajné, o to víc se děti těší.

Právě skončil měsíc prosinec, to období 
adventu, těšení na Ježíška. V této době si 
všichni nejvíce přejeme život bez Covidu, proto 
mi dovolte popřát Vám všem klidné, pohodové 
dny, prožité s vašimi blízkými, užívejte si svých 
dětí a mějte radost ze své blízkosti. Krásný 
pohodový nový rok.

Děti a vychovatelky Šárka a Adéla
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Hurá po prázdninách do školky!

Hned v září, kdy se ve školce rozezněl dětský 
smích a sem tam byla vidět i slzička od nově 
příchozích dětí, nás přišlo potěšit několik 
vzácných hostů. Mezi první patřil program, 
který byl zaměřený na poznávání včel a jejich 
život v úlu.

Další okřídlená návštěva k  nám přiletěla  
z velké dálky. Letošní program z království sov 
byl nejen zábavný ale také se děti dozvěděly 
spoustu zajímavých informací o krmení, zrodu 
i obydlí sov.

Mateřská škola
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Aby těch zvířátek nebylo ve školce málo, 
tak k  nám zavítal i jeden chlupatý kamarád. 
Jmenuje se Xanta a není to jen tak obyčejný 
mazel. Je to pejsek se speciálním výcvikem 
pro zrakově postižené. Pomáhá své majitelce 
orientovat se v  běžném životě. To vše našim 
dětem názorně ukázal.

Nejen zvířátka nás přišla potěšit. Pohádka „Sůl 
nad zlato“ děti zatáhla do děje svým příběhem, 
písničkami a i tancem.

Pravidelné návštěvy plaveckého kurzu  a solné 
jeskyně jsou součástí našeho programu na 
první pololetí tohoto roku.

V  průběhu prvních měsíců bylo o zábavu 
postaráno a doufáme, že i zbytek školního roku 
prožijeme v podobném duchu.

Děti a učitelky MŠ Černožice
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Každý rok je v naší organizaci zpravidla zahájen 
výroční členskou schůzí. Kvůli současné 
situaci jsme od tradice museli upustit.

Nemohli jsme ani uspořádat jarní cesto-
vatelskou besedu.

V létě se však situace zlepšila a alespoň něco 
z plánovaného jsme si mohli užít.

27. června vyrazil plný autobus do oblasti 
Polabí, kde byl první zastávkou zámek Loučeň.

Tento zámek je romantickou barokní památkou 
s původními interiéry. Obklopuje ho rozlehlý 
anglický park, který je obohacen o jeden 
celoevropský unikát - totiž soubor 12 labyrintů 
a bludišť.  Naše skupina byla rozdělena na 
dvě části, kde ta první si nejdříve prohlédla 
zámecké interiéry a ta druhá zámecký park 
s labyrinty a pak naopak.

Černožičtí zahrádkáři
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Třetí zastávkou bylo město Poděbrady. 
Nejprve to byl přístav parníku, který nás zavezl 
na soutok Labe s Cidlinou a zpět. Po návratu do 
přístavu byla možnost procházky po lázeňské 
kolonádě.

Na konci prázdnin se nám podařilo uspořádat 
setkání u loděnice.

Opět jsme pozvali hudebníky, kteří se postarali 
o zábavu, takže o hudbu k  tanci a poslechu 
nebyla nouze. O občerstvení se postarali 
členové výboru, takže o blaho našich žaludků 
bylo postaráno také. Počasí nám přálo po 
celou dobu akce a toto posezení u loděnice se 
zdálo jako velmi vydařené.

Přestávku na oběd jsme strávili v  příjemném 
prostředí Kerského lesa, přesněji řečeno 
v restauraci Hájenka, kde se odehrává známý 
příběh o skoleném divočákovi z filmu Slavnosti 
sněženek. I my někteří jsme ochutnali kance se 
šípkovou či se zelím.

Na podzim byla ještě v  plánu cestovatelská 
přednáška manželů Márových, ale z  důvodu 
nemoci bohužel nemohli přijet. Slíbili však,  
že na jaře určitě dorazí.

Na závěr mi dovolte, abych Vám do nového 
roku popřál mnoho zdraví, štěstí a pěstitelských 
úspěchů.

Václav Blatník ml. 
předseda ZO ČZS
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Černožická kanoistika
Náš kanoistický oddíl se může pochlubit docela 
početnou základnou, v současné době máme 
27 dětí rozdělených do 3 tréninkových skupin,  
o které se starájí 4 trenéři. I přes covidou situaci, 
která nás provází, jsme trénovali celý rok. 
Ne vždy to bylo ideální a jednoduché, v době 
omezení starší děti trénovaly individuálně  
a jsem rád, že se s tím popraly a neodradilo je 
to od sportování.   

Bohužel jsme se nemohli zúčastnit tradičních 
soustředění, v  zimě na běžkách (alespoň 
na jednodenní běžkování jsme jezdit mohli)  
a na jaře najížděním kilometrů na vodě v Itálii. 

Závodní sezona nám začala se zpožděním 
měřeným tréninkem v  květnu u nás na Labi.  
I tak jsme stihli odjet celkem 15 závodů, včetně 
Mistrovstí ČR na krátké tratě, dlouhé tratě 
a maratonu. Z  MČR jsme dovezli sbírku 12 
medailí a 15 umístění do 9. místa. 

Na toto mistrovství jsme se připravovali na 2 
soustředěních v Černožicích a Račicích. V září 
se uskutečnilo MČR na dlouhých tratích, ze 
kterých jsme přivezli 7 medailí a 19 umístění 
do 9. místa. V  celkovém pořadí Českého 
poháru jsme vybojovali krásné 10. místo mezi 
45 oddíly. Na vesnický oddíl velice slušné. 
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Uspěli jsme také v Labskoorlickém poháru, kde 
jsme se umístili na pěkném 2. místě. 

Na začátku září se nám podařilo uspořádat náš 
tradiční závod Černožický kilometr s účastí 400 
závodníků. Jsme rádi, že naše závody (hlavně 
kuřata) mají takový kredit u kanoistiky a oddíly 
k nám rády jezdí.

Měli jsme zastoupení i na mezinárodním 
poli. Na konci května se Anežka Hojná, Lucie 
Herzánová a Vojtěch Makovký zúčastnili 
mezinárodní regaty mládeže v Bratislavě, kde 
Lucka „vylovila“ 3 medaile. Lucii Herzánové 
se také podařilo kvalifikovat na Mistrovství 
Evropy juniorů a Mistrovství světa juniorů. Na 
MEJ závodila ve dvou disciplínách na K2 a K4, 
kde bohužel zůstala před branami finále, ale 
i tak předváděly, spolu se svými parťačkami, 
pěkné výkony. Na MSJ závodila na deblu, kde 
s  parťačkou skončily na pěkném 5. místě ve 
finále B. 

I v  letošním roce jsme měli zastoupení ve 
sportovním centru mládeže, kde se sdružují 
talentovaní sportovci na základě svých 
výsledků. V současné době se již připravujeme 

na novou sezonu a věřím, že již proběhne bez 
omezení a budeme se moci naplno věnovat 
trénování a závodění.

Tímto bych chtěl poděkovat všem závodníkům 
za jejich příkladnou reprezentaci našeho 
oddílu. A doufám, že je bude i nadále bavit 
trénování, závodění a život kolem vody.

Díky patří i rodičům a funkcionářům za pomoc 
při organizaci činnosti a chodu klubu. Chtěl 
bych poděkovat i našim podporovatelům, bez 
kterých bychom nemohli poskytnout dětem 
takové zázemí, jaké jim můžeme díky jejich 
pomoci dopřát. Jsou to:

OBECNÍ ÚŘAD ČERNOŽICE, 
KRÁLOVÉHRADECKÝ KRAJ, ČESKÝ SVAZ 
KANOISTŮ, REDOMO HRADEC KRÁLOVÉ, 
BORTA ČERNOŽICE, PAVEL MIHALO 
JAROMĚŘ, JOSEFOVSKÁ UZENINA.

Rádi přivítáme nové zájemce o náš pěkný 
sport. Nebojte se přijít mezi nás, rádi vás 
vezmeme do party. Teď v  zimě můžete přijít 
každé pondělí a středu od 16 hodin do místní 
tělocvičny a v létě ve stejné dny na loděnici. 

Těším se na setkání a přeji krásný a normální 
rok 2022

Petr Reich
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Letošní rok spojený s několika vlnami epidemie 
kolem covidu-19 i přesto přinesl pár sportovních 
událostí, které stojí za zmínku. Omezení 
způsobená nařízenými opatřeními umožnila, 
kromě florbalových tréninků obnovených 
v říjnu, uskutečnění tradičního sportovního dne 
a velmi oblíbeného každoročního sportovního 
soustředění v Havlovicích.

V červnu jsme vyrazili s  dvaceti šesti 
odhodlanými sportovci do nedalekých 
Havlovic. Jako každý rok i tentokrát jsme 
k  cestě do cíle využili železniční dopravu a 
po příjezdu do Červeného Kostelce se vydali 
turistickou procházkou až do sportovního 
areálu. Po cestě nás čekalo několik soutěží, 
z  nichž nejzajímavější bylo stavění lesních 
domečků.

Florbalový oddíl TJ Černožice

V průběhu tří náročných dnů bylo na programu 
kromě očekávaných florbalových tréninků  
i několik novinek. Samozřejmostí byl atletický 
víceboj, který se skládal ze skoku do dálky 
i skoku z  místa, běhu přes překážky, hodu 
oštěpem a diskem. Starší chlapci si mohli 
dokonce vyzkoušet i hod kladivem. V některých 
disciplínách změřili naši svěřenci síly dokonce 
s  trenéry a mnohdy byl vidět velmi vyrovnaný 
souboj.

Další známou aktivitou byl turnaj v  minigolfu  
a nově čekal na naše ratolesti i velmi zajímavý 
závod v  biatlonu na koloběžkách. Tato 
novinka všechny velmi zaujala, jelikož po 
jízdě na kolobrndě jsme byli svědky střelby 
z  laserových pušek na biatlonové terče. 
V  případě nezasažení terčů následovala 
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trestná kolečka v běhu. Toto zápolení vyvolalo 
v  dětech obrovskou míru soutěživosti,  
a tak jsme byli svědky úžasných střeleckých 
i jezdeckých výkonů. Na závěr třídenního 
sportovního maratonu byli ti nejlepší oceněni 
diplomem a sladkou odměnou. 

Chtěl bych touto cestou velmi poděkovat 
všem trenérům, kteří se obětavě věnovali 
našim mladým talentovaným sportovcům 
a vytvořili opět skvělou atmosféru po celou 

dobu soustředění. Byli to: Luděk Malina, Michal 
Malina, Miroslav Macháň, Marek Fabián, Josef 
Voltr a Petr Vrátný.
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S  koncem prázdnin byl spojen oblíbený 
Sportovní den, který přilákal do sportovního 
areálu v  Černožicích celkem 60 nadšených 
atletů. Soutěžilo se opět ve skoku dalekém 
i skoku z  místa, hodu oštěpem, běhu přes 
překážky, rychlostním běhu a v  jízdě na 
koloběžkách. Vítězi v  jednotlivých kategoriích 
se stali:

• kat. chlapci a dívky 2017-2018 – Adam Fabián

• kat. dívky 2015-2016 – Amálie Hlavová

• kat. dívky 2013-2014 – Kristýna Tůmová

• kat. dívky 2011-2012 – Zuzana Čechová

• kat. dívky 2008-2010 – Nela Macháňová

• kat. chlapci 2015-2016 – Václav Kopeček

• kat. chlapci 2013-2014 – Tomáš Němeček

• kat. chlapci 2011-2012 – Max Kutal

• kat. chlapci 2009-2010 – Matyáš Koudelka

• kat. chlapci 2006-2008 – Michal Bartoníček

Novými atrakcemi byly kromě skákacího hradu 
i biatlonová střelba a jízda na šlapadlech 
Berg. Škoda jen, že opět nevyšla tolik oblíbená 
hasičská pěna, kterou zrušilo chladnější 
počasí. O to lépe se ale našim mladým 
závodníkům a závodnicím sportovalo.

Na závěr mi dovolte, vážení čtenáři, touto 
cestou popřát vám všem především pevné 
zdraví a v  novém roce ať se splní všechna 
tajná přání. Doba nám přinesla poznání, 
že štěstí a spokojenost nemusíme nikde 
hledat, že je máme v  běžném, každodenním  
a mnohdy náročném životě. Ať vám děti dělají 
radost! 

T. Raszka, trenér
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Vážení čtenáři,

nejprve musím zmínit konečné výsledky 
předchozího zkráceného fotbalového ročníku 
2020/2021. Tým Hurican/Bruggy Černožice 
skončil na 15. místě v  okresním přeboru. 
Hlavním důvodem tohoto nelichotivého 
umístění bylo to, že se tým rozhodl k  jarním 
zápasům již nenastoupit v  návaznosti na 
zhoršující se epidemiologovou situaci v ČR.

V sobotu 10. 7. 2021 jsme uspořádali již 20. 
ročník turnaje v malé kopané „O pohár starosty 
Černožic“. Zúčastnilo se 8 mužstev. Vítězem 
turnaje se stal tým RED MACHINE. Naše 
mužstvo skončilo na 3. místě.

V  právě probíhajícím ročníku 2021/2022 
jsme se přihlásili do 1 A. třídy (třetí nejvyšší 
soutěž malého fotbalu pod širým nebem 
v  Královéhradeckém kraji). Po polovině 
soutěže jsme na 8. místě.

Za tým nastupují hráči: Vlastimil Fof, Petr 
Malina, Jan Satranský, Jiří Šeda, Roman 
Klemera, Tomasz Raszka, Ivoš Kotrba, Petr 
Černý, Petr Bek, Mirek Jirka, Pavel Knejp, 
Lukáš Ludvík, Pavel Růžek, Matěj Hrubý, David 
Hetfleiš, Roman Schuh, Jiří Válek, Adam Pázler, 
Viktor Císař, Lukáš Novák, Forgáč a J. Čížek.

Nejenom příznivci malého fotbalu, ale i ti 
všichni ostatní, si mohou aktuální výsledky 
prohlédnout na oficiálních webových stránkách 
malého fotbalu v HK www.malyfotbalhk.cz.

Popřejme společně výše jmenovaným do 
nového roku hodně zdraví, štěstí a mnoho 
takových úspěchů jako v letošním roce 2021.

Fanouškům bych rád poděkoval za podporu 
našich hráčů a popřál jim dobrou podívanou  
a radost z fotbalu i v roce 2022.

Petr Malina

Černožický fotbal
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Ještě krátce zavzpomínejme. Konec roku 2020 
pro nás nebyl zrovna příznivý, byl to velký boj 
s  neviditelným nepřítelem, ale o vítězství se 
mluvit nedá. Přesto jsme se nevzdali a příchozí 
vánoční čas jsme mohli, i díky skvělým lidem 
z okolí, přivítat a užít si, jak se patří. Dovolíme 
si touto cestou uvést některé dobré skutky, 
které nás zahřály u srdíčka.

Děti ze Základní školy a ZUŠ Církevní společně 
s paní učitelkou Květoslavou Hožovou nás 
potěšily milými slovy v dopisech a přáníčkách 
a také keramickými svícínky. Krásné Vánoce 
nám přišly popřát také děti z družiny ZŠ 
Černožice s paní vychovatelkou Šárkou 
Šebkovou. Mysleli na nás také v DDM Klíč, 
kdy jsme prostřednictvím Anety Bryndové 
obdrželi překrásné svícínky a adventní věnce, 
které ozdobily pokoje našich klientů a 10 
kg sladkého pohlazení v podobě vánočního 
cukroví nám darovala paní Helena Rezková. 
Největší radost nám však udělalo to, že i naši 
klienti mohli strávit Vánoce se svými blízkými. 

A teď už se přehoupneme do roku 2021, na 
který se podíváme veselejší optikou. Co se 
u nás po celý ten rok dělo? Mnoho velkých 
akcí se realizovat nedalo, tak jsme si dny 
zpříjemňovali těmi menšími, jako je například 
společné pečení. Pravidelně to u nás vonělo 
buchtami, kremrolemi, bábovkami či záviny. 
A když už jsme se přejedli sladkého, přišly na 

Domov důchodců
řadu bramboráčky. Pokud jsme zrovna nepekli, 
tvořili jsme dekorace pro náš domov.

Letos jsme se opět zapojili do kamínkové 
benefice, což je akce, kterou pořádá Oblastní 
Charita Hradec Králové a výtěžek z prodaných 
kamínků putuje na činnost Střediska rané péče 
Sluníčko. Nechybělo ani tradiční předávání 
květin a posezení u kávy a zákusku k příležitosti 
oslavy Mezinárodního dne žen.

Všední dny jsme si zpestřili také kloboukovou 
kavárnou či posezením v  čajovně. Často nás 
také navštěvovala zvířátka, která nám vždy 
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vykouzlí úsměv na rtech, ať už se jednalo  
o housátko, kočičí slečnu Daisy, kocourka 
Nika, pejska Kesyho, dokonce dravce či koně.

Jakmile sluneční paprsky nabraly na síle, trávili 
jsme maximum času na terasách a v zahradě. 
Společně jsme tvořili květinovou výzdobu, 
skalku, zpívali s  panem farářem Žárským, 
soutěžili v kuželkách nebo hodu na cíl. 

Rádi také navštěvujeme černožickou 
rozkvetlou růžovou zahradu a letos tomu 
nebylo jinak. První velkou akcí bylo opékání 
buřtů za doprovodu kytar Tomáše a Šárky. 
Podnikli jsme také pěší výlet do Smiřic, kde 
jsme navštívili kapli Zjevení páně, o níž nám 
poutavě vyprávěla paní Ladislava Reichová. 
Po příjemném kulturním zážitku jsme 
si  uspořádali menší piknik v  tamějším parku. 
I když slunce pálilo jako oheň, my jsme si to 
náramně užili.

V  září jsme pozvali pana harmonikáře Filipa. 
V listopadu jsme si pochutnali na posvícenské 
kachně a koláčích a užili si zábavy za 
hudebního doprovodu manželů Vávrových. 

V  prosinci na sebe domov vzal adventní 
převlek a přivítali jsme příchod nejkrásnějších 
svátků v  roce. Pevně věříme, že i nový rok 
2022 prožijeme v  klidu a ve zdraví se svými 
nejbližšími. Totéž přejeme i všem obyvatelům 
Černožic.

 Za DD Černožice Petra Motlová
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Činnost Sboru dobrovolných hasičů  
a jednotky JPO Černožice v roce 2021

V  roce 2021 jsme zahájili činnosti úklidem 
sněhu v okolí zbrojnice. Ve dnech 23. 2. - 4. 3. 
2021 byla provedena příprava a oprava vozidla 
DA-12 v České Skalici na STK. Dne 15. 5. 2021 
byl proveden sběr železného šrotu.

14. – 16. 6. 2021 byla zajišťována dodávka 
vody na čištění dlažby na místním hřbitově.  
V měsíci srpnu bylo provedeno vyklizení 
hasičské zbrojnice – odvoz techniky do 
stodoly, kvůli výměně vrat u hasičské 
zbrojnice.

11. 9. 2021 jsme zajišťovali dodávku vody  
na soutěži v Habřině. 

17. 9. 2021 byla provedena příprava louky  
a techniky na soutěž.

18. 9. 2021 byla uspořádána soutěž 
v hasičském sportu, družstva Černožice 
obsadila 4. a 6. místo.

25. 9. 2021 jsme se zúčastnili soutěže 
v Libřicích a obsadili 10. místo. 

7. 10. 2021 byla provedena STK na vozidle CAS 
20 Mercedes v Hradci Králové. 

V  měsíci listopadu byl proveden úklid garáže 
po rekonstrukci vrat HZ a přemístění vozidel ze 
stodoly. 

Činnosti jednotky JPO III

21. 1. 2021 záchrana osoby – Holohlavy  
14. 2. 2021 teplárna Černožice – planý poplach 
22. 2. 2021 požár Josefov  
2. 5. 2021 požár Černilov 
24. 5. 2021 záchrana osoby – Smiřice 
1. 8. 2021 Domov důchodců Černožice – planý 
poplach 

Během roku byly prováděny kondiční jízdy.

Závěrem bych chtěl poděkovat všem členům 
SDH a jednotky JPO za jejich pomoc při 
zajištění všech úkolů a zásahů při mimořádných 
událostech. Dále děkuji sponzorům, obecnímu 
úřadu za pomoc při zajišťování akcí pořádaných 
sborem SDH a vodákům za propůjčení loděnice 
při pořádání soutěží.

Hodně štěstí, zdraví a pohody v roce 2022 přejí 
všem občanům hasiči

Velitel JPO Košťál Jiří

Sbor dobrovolných hasičů  
v Černožicích
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V  modré uniformě a za volantem hasičského 
auta. Tak každý jistě zná dva zasloužilé členy 
SDH v  Černožicích Vlastimila Jirku a Luboše 
Smolu. K oporám SDH patří již desítky let.

Vlastimil Jirka nastoupil v  roce 1972 k  HZS 
v  Hradci Králové. Po absolvování kurzu 
byl zařazen jako řidič – strojník. Od roku 
1986 zastával funkci garážmistra. V  roce 
2000 ukončil profesionální činnost u HZS 
ze zdravotních důvodů. Do sboru SDH 
v Černožicích nastoupil v roce 1973. Po přijetí 
do sboru byl zařazen do jednotky JPO III jako 
řidič – strojník. Tuto funkci vzorně a svědomitě 
vykonával. Je velkým vzorem pro začínající 
členy jednotky. Ve sboru byl zvolen do funkce 
revizora účtu, kterou vykonával do roku 2010 
a následně je členem výboru SDH. Stále se 
vzorně stará o výjezdovou techniku. Pracoval 
při výstavbě hasičské zbrojnice. Pravidelně se 
zúčastňuje besed a ukázek pro děti MŠ a ZŠ 
Černožice, soutěží a dalších akcí pořádaných 
sborem. V roce 2015 obdržel Řád sv. Floriána 
a dne 12. 11. 2021 mu bylo uděleno na 
slavnostním shromáždění v Přibyslavi nejvyšší 
ocenění -  titul „Zasloužilý hasič“.

Titul  
„Zasloužilý hasič“  
zamířil do Černožic 

Luboš Smola je členem SDH Černožice od 24. 
6. 1960. Ve sboru pracoval jako člen výboru, 
revizor a kulturní referent. V letech 1977-1979 
zastával funkci stavebního dozoru při výstavbě 
hasičské zbrojnice v  Černožicích. Zajišťoval 
výlety pro členy sboru, spolupracoval aktivně 
při zajišťování požárních soutěží, ukázek a 
besed s  dětmi MŠ a ZŠ v  Černožicích. Byl 
členem jednotky JPO III a soutěžního družstva. 
Stále má zájem o činnost sboru a jednotky 
JPO. Svou svědomitostí v  plnění zadaných 
úkolů je vzorem pro nové členy sboru. V roce 
2015 získal Řád sv. Floriána. Dne 12. 11. 
2021 mu bylo uděleno nejvyšší ocenění - titul 
„Zasloužilý hasič.“
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Vánoční strom
Mnozí obyvatelé Černožic asi netuší, že pokud o svátcích obdivovali v  Hradci Králové na Velkém 
náměstí nazdobený vánoční strom, vlastně kolem něj dlouhá léta chodili, když ještě rostl. 15 m vysokou 
jedli bělokorou věnovala městu dárkyně z Černožic. Strom vyrostl v zahradě v ulici Na Stezkách.
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Ředitelství silnic a dálnic (ŘSD) otevřelo v pátek 
17. 12. 2021 nový úsek D11 mezi Hradcem 
Králové a Jaroměří. Přes 22 kilometrů nové 
části dálnice odvede dopravu z přetížené 
tranzitní silnice první třídy číslo 33 z Hradce 
Králové směrem na Náchod. Díky otevřenému 
úseku by měla být také pohodlnější cesta do 
Krkonoš.

Stavba začala v roce 2018 a stála 4,2 miliardy 
korun. Kapacita silnice první třídy mezi 
Hradcem Králové, Smiřicemi a Jaroměří s 
průjezdem 17 tisíc aut denně byla podle 
silničářů již zcela vyčerpána. Silnice také 
dosud patřila k nejnebezpečnějším úsekům 
v Královéhradeckém kraji, v  roce 2021 na ní 
policie  řešila zhruba 80 nehod.

Nový úsek dálnice

Největší změnou, na níž si budou řidiči asi 
obtížně zvykat, je změna přednosti v  jízdě 
na stávající silnici 1/33 u Semonic. U sjezdu  
budou muset řidiči brzdit a pouštět auta  
z dálnice.

„Nově bude hlavní pozemní komunikací právě 
tento sjezd z dálnice. Řidiči jedoucí v přímém 
směru po silnici č. I/33 ve směru na Hradec 
Králové nebo opačně ve směru na Jaroměř tedy 
budou nově dávat přednost řidičům sjíždějícím 
či najíždějícím na dálnici D11 na exitu Jih,“ 
upřesnila mluvčí policie Eva Prachařová.

Nově budou dávat přednost v jízdě vozidlům 
vyjíždějícím z dálnice i řidiči jedoucí po silnici 
č. III/2858 ve směru od Semonic.
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Na změnu bude řidiče upozorňovat 
několikanásobné reflexně podbarvené 
dopravní značení, které bude upravovat i 
maximální povolenou rychlost.

Zdroj: https://www.idnes.cz/hradec-kralove/
zpravy/otevreni-dalnice-d11-jaromer-zmena-
prednosti-obchvat-silnice.A211216_152404_
hradec-zpravy_kvi

Hned první den otevření došlo na sjezdu 
k  dopravní nehodě. Řidiči si budou muset 
rychle zvyknout na novou úpravu.

Revitalizace obce

Nová zpevněná komunikace u loděnice.
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Rekonstrukce hasičské zbrojnice a výměna vjezdových vrat.

Nová plakátovací plocha u obecního úřadu.Výměna chodníkové obruby za palisádové.
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Novinky v MŠ

Nová fontánka s pitnou vodou.

Mlhoviště osvěží v horku. Údržba zeleně.

Berevné herní plány.
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Obecní úřad
Úřední hodiny  
pondělí  8:00 - 12:00 a 13:00 - 17:00 hod. 
středa    8:00 - 12:00 a 13:00 - 17:00 hod.

Telefon: 495 421 221 
E-mail: cernozice@iol.cz

Adresa 
Generála Svobody 268 
503 04 Černožice

www.cernozice.cz

Informace pro občany

Vážení spoluobčané, 

jistě jste zaregistrovali, že v roce 2021 bylo zastupitelstvem obce vydáno několik nových obecně 
závazných vyhlášek. Na základě nově přijatých zákonů bylo nutno schválit obecně závazné 
vyhlášky č. 1/2021 o místním poplatku ze psů, č. 2/2021 o evidenci psů, č. 3/2021 o místním 
poplatku ze vstupného, č. 4/2021 o místním poplatku z pobytu, č. 5/2021 o místním poplatku za 
užívání veřejného prostranství, vyhlášku č. 6/2021 o stanovení obecního systému odpadového 
hospodářství a č. 7/2021 o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu.

Tyto nové vyhlášky nahrazují dosud platné předpisy. Není zde prostor podrobně se zabývat všemi 
novými vyhláškami (úplné znění najdete na www.cernozice.cz/vyhlasky-zakony). Občanů se 
aktuálně nejvíce dotknou změny poplatků ze psů a poplatků za odpady.

Nejdůležitější změny

Poplatky za psy

OZV č. 1/2021 o místním poplatku ze psů - sazba poplatku za kalendářní rok činí: 
za jednoho psa v bytovém domě …400,- Kč; 
za druhého a dalšího psa téhož držitele v bytovém domě…500,- Kč (částky se sčítají); 
za jednoho psa v rodinném domě …200,- Kč; 
za druhého a každého dalšího psa téhož držitele v rodinném domě …300,- Kč. 

Od poplatku ze psů je osvobozen držitel psa, kterým je osoba nevidomá, bezmocná nebo s těžkým 
zdravotním postižením, která je držitelem průkazu ZTP/P, osoba provádějící výcvik asistenčních 
psů. Dále se osvobozuje držitel, který převzal do péče psa z  útulku, v  němž byl pes umístěn 
z rozhodnutí Obce Černožice.

Úleva ve výši 50 % ze sazby poplatku se poskytuje uživateli invalidního, starobního, vdovského 
nebo vdoveckého důchodu, který je jeho jediným zdrojem příjmu, a poplatníkovi staršímu 65 let.

Poplatek je splatný do posledního dne měsíce února  (letos do 27. 2. 2022). Platit mohou občané 
v úředních hodinách (pondělí a středa 8.00 -12.00 a 13.00 – 17.00 hod.) v kanceláři obecního 
úřadu.
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Třídění odpadu

Pokud jde o odpadové vyhlášky, i zde nastaly díky nově přijaté legislativě změny. Vyhláška č. 6/2021 
o stanovení obecního systému odpadového hospodářství popisuje obecní systém odpadového 
hospodářství na území obce Černožice. V této oblasti nedošlo ke změnám, jsou zde některá další 
upřesnění, ale celkový systém sběru a svozu komunálního i tříděného a biologického odpadu 
zůstává prakticky stejný. Stále apelujeme na občany, aby v co nejvyšší míře třídili recyklovatelný 
odpad. Co kam patří připomíná i tabulka:

PLASTY SKLO PAPÍR KOVY KOMUNÁLNÍ 
ODPAD

ANO ANO ANO ANO ANO

Čisté fólie, sáčky, 
pytle, obaly od 
pracích čistících 
a kosmetických 
přípravků, kelímky 
od jogurtů, 
plastové krabičky, 
PET lahve, menší 
kusy polystyrenu, 
krabice od mléka 
a džusů

Skleněné láhve od 
nápojů, zavařovací 
sklenice, flakony, 
rozbité tabulové 
sklo

Noviny, časopisy, 
letáky, knihy, 
brožury, katalogy, 
kancelářský papír, 
balící papír, čisté 
papírové obaly, 
kartón a papírová 
lepenka

Plechovky od 
nápojů, konzervy 
od potravin, 
hliníková víčka od 
jogurtů, kovové 
uzávěry a víčka, 
alobal, kovové 
obaly od drogerie 
a kosmetiky

Maso, kosti, 
sáčky z vysavače, 
smetky, popel 
(STUDENÝ!!!), 
hygienické 
potřeby, dětské 
pleny a ubrousky, 
běžné žárovky, 
použité čistící 
utěrky, houby, 
keramika a 
porcelán, trus 
zvířat, znečištěné 
plasty a papír, 
zničená obuv, obal 
od zubní pasty

NE NE NE NE NE

Mastné plastové 
obaly, obaly se 
zbytky potravin, 
obaly od 
nebezpečných 
látek, hadice, 
zahradní nábytek, 
zahradní bazény 
nafukovací 
pomůcky na 
plavání, gumové  
výrobky, použité 
dětské pleny, 
plastové trubky, 
linoleum, PVC

Porcelán 
(talíře, hrníčky), 
zrcadla, varné a 
laboratorní sklo, 
drátěné sklo, 
zářivky, výbojky, 
žárovky ani 
úsporné, televizní 
obrazovky, 
monitory

Znečištěný, 
mastný papír, 
použité papírové  
kapesníky a 
utěrky, uhlový 
papír (kopírák) 
voskovaný, pečící 
papír, nápojový 
kartón, obaly od 
vajíček

Obaly od 
nebezpečných 
látek, včetně 
sprejů např. 
od barev či 
kosmetiky, 
plynové lahve, 
kabely a dráty, 
elektrozařízení

Úsporné žárovky 
a zářivky, 
nebezpečné 
odpady, barvy, 
stavební odpady, 
vyřazená 
elektronika, sklo, 
čistý papír, čisté 
plasty, tráva, listí, 
kuchyňské zbytky 
od zeleniny a 
ovoce, zahradní 
odpad (uschlé 
květiny, větve)
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Poplatky za odpad

Zřejmě nejvíce budou občany zajímat změny, 
které vyplývají z vyhlášky č. 7/2021 o místním 
poplatku za odkládání komunálního odpadu 
z  nemovité věci. Podle nové právní úpravy 
si obec musela zvolit jednu ze čtyř variant, 
které umožňuje zákon. Naše obec si zvolila 
formát poplatku za odkládání komunálního 
odpadu dle kapacity. Tento systém fakticky 
dosud naše obec využívala (a bude i nadále dle 
smlouvy s firmou MP).

Poplatek za odkládání komunálního odpadu 
dle kapacity zohledňuje počet a velikost nádob 
a frekvenci svozů, stejně jako dosud. Plátcem 
je každý vlastník nemovitosti zahrnující 
byt, rodinný dům nebo stavbu pro rodinnou 
rekreaci.

Poplatník si „objedná“, jak často chce, aby byla 
popelnice vyvážena – stávající režim (týdenní 

popelnice  
120 l/svoz

výpočet nově  
poplatek

týdenní 52x120x0,6     3.744,-

čtrnáctidenní 26x120x0,6 1.872,-

měsíční 13x120x0,6   936,-

popelnice 240 l 26x240x0,6 3.744,-

kontejn.1100 l 52x1100x0,6 34.320,-

kontejn.1100 l 26x1100x0,6 17.160,-

svoz 52x, čtrnáctidenní 26 x, měsíční 13 x) 
bude fungovat i nadále.

Obec ve vyhlášce stanoví sazbu poplatku 
za litr – maximální výše může být až 1,00 
Kč. Zastupitelstvo obce stanovilo vyhláškou 
koeficient na 0,60 Kč za litr.

Základní sazby tedy nově činí:

Svozový kalendář

Měsíc Svoz 13x - Modrá Svoz 26x - Žlutá Svoz 53x - Zelená

Leden 2

Každý lichý týden  
v úterý

Každý týden  
v úterý

Únor 6

Březen 10

Duben 14

Květen 18, 22

Červen 26

Červenec 30

Srpen 34

Září 38

Říjen 42

Listopad 46

Prosinec 50
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Zcela nově také zákon stanovuje splatnost poplatku – až následující kalendářní rok. Tedy poplatky 
za svoz odpadu za rok 2022 se budou vybírat zpětně, tj. do konce února následujícího roku 2023. 

Z toho tedy vyplývá, že v roce 2022 se nevybírá platba předem, jako dosud, ale bude se platit v roce 
2023 za svoz odpadů za rok 2022.

Co je ale nezbytné – do konce února 2022 se každý poplatník (osoba, která je vlastníkem 
nemovitosti) musí dostavit do kanceláře obecního úřadu a vyplnit nový formulář „OHLÁŠENÍ 
PLÁTCE POPLATKU“, ve kterém uvede údaje o nemovitosti, počet a velikost sběrných nádob  
a frekvenci svozu. Poté obdrží známku, kterou si jako obvykle vylepí na popelnici. (Bez této známky 
nebude popelnice vyvážena.)

Pokud bude plátce požadovat změnu frekvence svozu, je nutné se dostavit nejpozději do konce 
ledna 2022.

Formuláře budou přístupné ke stažení na www. stránkách obce, nebo je lze vyplnit přímo 
v kanceláři OÚ.

Výše poplatku za odpad se neměnila od roku 2012. Zvyšování cen za skutečné náklady na odvoz a  
likvidaci odpadů  se promítaly do rozpočtu obce. Každoročně obec doplácí statisíce. Pro ilustraci 
několik čísel.

Tabulka nákladů za rok 2021 (do listopadu, ještě se nepromítly platby za prosinec):

Náklady za rok 2021  
(do listopadu)

Kč Příjmy do rozpočtu obce Kč

odvoz suti   31.132,00 poplatky od občanů  
(výběr za svoz popelnic)

462.075,00

nebezpečný odpad   30.246,00 zpětné využití separovaného 
odpadu od EKOKOM

233.895,00

komunální odpad  
(za vývoz popelnic a kontejnerů)

604.569,00 CELKEM 695.970,00

plasty,sklo, papír 464.936,00

ROZDÍL 

= NÁKLADY OBCE
713.505,00

velkoobjemový odpad  
(kontejner na sběr. dvoře)

175.368,00

biologický odpad ze zahrad, větve 95.224,00

CELKEM 1.409.475,00
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Evidence obyvatel v roce 2021
Evidence obyvatel v roce 2021

V roce 2021 se narodilo 7 dětí  
(4 chlapci a 3 holčičky).

Bohužel kvůli přetrvávajícím protiepidemickým 
opatřením nebylo možno uskutečnit vítání 
občánků. Chceme ujistit rodiče, že v této milé 
tradici chceme určitě pokračovat. Jakmile 
nastanou příznivější okolnosti, slavnostní 
setkání s novými občánky se uskuteční.

Z našich řad odešlo 13 spoluobčanů.

Připomínáme termíny:
Změna frekvence svozů popelnic  
– nahlášení do konce ledna 2022.

Ohlášení plátce poplatku  
– do konce února 2022.

Poplatek ze psů  
– zaplacení do konce února 2022

Jak je vidět, obec každoročně doplácí na odpadové hospodářství stále vyšší ceny. A vzhledem 
ke stoupajícím nákladům a poplatkům za ukládání odpadů se dá čekat, že ceny stále porostou.

V souladu s evropskými recyklačními cíli nový zákon o odpadech zavádí postupné zvyšování 
poplatku za ukládání odpadů na skládky, a to ze současných 500 Kč za tunu uloženého 
komunálního odpadu na 800 Kč v roce 2022. Do roku 2029 stoupne poplatek až na 1 850 Kč. 
Poplatek za skládkování platí původce odpadu provozovateli skládky při uložení odpadu na 
skládku. Tento poplatek nám tedy účtuje firma MP, která pro nás zajišťuje svoz odpadu, v cenách 
za svoz odpadu. Cílem těchto změn a navyšování cen je snaha o odklonění odpadů ze skládek, 
tedy snaha ukládat na skládky co nejméně odpadu a více recyklovat.

Záleží tedy i na občanech, zda budou plnit domovní popelnice na komunální odpad, nebo budou 
ještě více třídit a recyklovat.

      (Zpracovala L. Malinová)

Tabulka dopadů do rozpočtu obce za posledních 5 let:

 Příjmy od občanů 
(poplatky za odpad)

uhrazeno § 3722 Sběr  
a svoz komunálních odpadů

rozdíl doplácený 
z rozpočtu obce

Rok 2017 463 274,00 Kč 1 057 175,13 593 901 Kč

Rok 2018 455 708,00 Kč 1 030 292,65 574 584 Kč

Rok 2019 451 263,00 Kč 1 170 750,00 719 487 Kč

Rok 2020 457 544,00 Kč 1 257 279,08 799 735 Kč

Rok 2021 462 075,00 Kč 1.409,475,00 947 400 Kč
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Jízdní řád Českých drah
od 12. 12. 2021

*jede v pracovní dny
**jede v pracovní dny mimo prázdniny

 4. 46*

 5. 08

 6. 08*

 7. 07

 8. 08*

 9. 08

 11. 08

 13. 08

 14. 08**

 15. 08

 16. 08*

 17. 08

 18. 08*

 19. 08

 21. 46
  na znamení

Černožice 

Hradec Králové

 5. 00*

 6. 35

 6. 59*

 8. 35

 10. 35

 12. 35

 13. 33**

 14. 35

 15. 33*

 16. 35

 17. 33*

 18. 35

 19. 33

 20. 25

 21. 02
    na znamení

 22. 40*

Hradec Králové

Černožice

 5. 15*

 6. 53

 7. 23*

 8. 53

 10. 53

 12. 53

 13. 52**

 14. 53

 15. 52*

 16. 53

 17. 52*

 18. 53

 19. 52

 20. 41

 21. 14
na znamení

 22. 55

Černožice 

Jaroměř

 4. 41*

 5. 03

 6. 03*

 7. 02

 8. 03*

 9. 03

 11. 03

 13. 03

 14. 03**

 15. 03

 16. 03*

 17. 03

 18. 03*

 19. 03

 21. 42
    na znamení

Jaroměř

Černožice
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